
 

 

7 Days 6 Nights Autumn Korea 

7 天 6 晚韩国浪漫之秋 

 
Tour Code / 团号: SKMS-CX-20181025/07       Valid for Oct 2018 

SKCJP-CX-20181025/07          有效期于 2018 年 10 月 

 

 

 CITIES!  Jeju Island – Gangwon – Seoul – Incheon  

城市！  济州岛 – 江源 – 首尔 – 仁川 

  
 SLEEP!  Hotel based on local + international* 5 star accommodation  

(Final confirmation on similar standard) 

住宿！  当地 + 国际* 5 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准) 

  Jeju Island   (2N JK Ramada Encore Hotel)  济洲岛 (2 晚 JK 华美达安可酒店)                                                               

  Gangwon (1N Sea Cruise Hotel)  江源 (1 晚 Sea Cruise 酒店) 

  Seoul (2N *Yongsan Novotel Hotel)                                      首尔 (2 晚 *龙山诺富特大使酒店) 

  Incheon (1N Royal Emporium Hotel)  仁川 (1 晚 皇家商场酒店) 

   
 EAT!  Black Pork Bulgogi + Hallasan Fried Rice  黑毛猪肉韩式烧烤 + 汉拿山炒饭 

   道地美食！  Korean Braised Mackerel  红烧青花鱼 

  Abalone Seafood Hot Pot  鲍鱼海鲜火锅 

  Stone Pot Bibimbap + Shabu-Shabu  石锅拌饭 + 唰唰锅 

  Palsaik Bulgogi   八色五花烤肉  

  Samgyetang with Abalone  鲍鱼人参炖鸡汤 

  Todai’s Buffet  Todai 自助餐 

  Jajangmyeon + Tangsuyuk  炸酱面 + 糖醋腊肉 

Day 1 Kuala Lumpur    Hong Kong    Jeju Island   
  Depart to Jeju International Airport and transfer to check in hotel. 

  
 吉隆坡    香港    济州岛   

  出发到济州国际机场后转接到酒店。 

  
 Valid for SKCJP-CX-20181025/08  

Day 1 Penang    Hong Kong    Jeju Island   
  Depart to Jeju International Airport and transfer to check in hotel. 

  
 槟城    香港     济州岛   

  出发到济州国际机场后转接到酒店。 

  
  
  
  
  
  
  



Day 2 Jeju Island   
(Black Pork Bulgogi + Hallasan Fried Rice Lunch / Korean Braised Mackerel Dinner) 

  Seongsan Ilchulbong Peak (Include Entrance): It rose from under the sea in a volcanic 
eruption over 100,000 years ago. The sunrise from the crater is magnificent. 

  Seongeup Folk Village: It is a small town that holds a vast amount of culture. 
  Rail Bike (4 Person per Bike): Enjoy the railway cycling ride with spectacular Yongnuni 

Oreum and Seongsan Ilchulbong sceneries views. 
  Teddy Bear Museum (Include Entrance): It boasts a unique collection of teddy bears to 

entertain visitors. 
  Brick Campus (Include Entrance): It presents joyful experience, everything about BRICK. 
  Yongduam Rock: It was created by strong winds and waves over thousands of years. 
  Mysterious Road: In reality, the road has a downward slope and the elevated surroundings 

create an optical illusion and play a trick on your mind, making it seem like the car is rolling 
upwards.    

  The Painters HERO (Include Entrance): An innovative non-verbal performance that stages 
the entire process of painting combined with incredible visual effects plus a witty blend of 
mime, dance and comedy. 

  
 济州岛  (午：黑毛猪肉韩式烧烤 + 汉拿山炒饭 / 晚：红烧青花鱼) 

  城山日出峰 (含门票)：是 10 万年前海底火山爆发而形成，顶观日出可谓是叹为观止。 

  城邑民俗村：有济州最大规模的草房，可感受下这座拥有五百年历史的都城的魅力。 

  铁路自行车 (四人一辆)：体验骑铁道自行车，欣赏龙卧岳和城山日出峰。 

  泰迪熊博物馆 (含门票)：内部展有各种泰迪熊玩偶，是一个令人向往，充满新奇的地方。 

  积木校园 (含门票)：是一个可尽情享受、观赏及体验所有积木相关设施的独特空间。 

  龙头岩：它犹如一条传说神话中的巨龙，屹立于波涛澎湃的海岸边，由汉拿山火山口喷出的熔

岩在海上凝结而成。 

  神奇之路：这条路看上去是一条斜坡路，然而在路面上放置塑料瓶或停车时，就会发现一种奇

怪的现象，瓶子或车子会自动顺着上坡路向上滑行，令人不可思议。 

  涂鸦秀 Hero (含门票)：是一场将立体影像与现场绘画艺术结合起来的舞台剧，将绘画整个过

程搬到舞台上，与观众共享美术带来的感动与快乐。 

  
Day 3 Jeju Island (1 hour)    Seoul  (111km)    Gangwon  (Hotel Breakfast / Abalone 

Seafood Hot Pot Lunch / Stone Pot Bibimbap + Shabu-Shabu Dinner) 
  Board a domestic flight back to Seoul. 
  Seoraksan National Park (Include Entrance): Seoraksan Mountain is one of the most 

beautiful mountains in Korea, boasting a variety of colorful flowers in spring, refreshing clear 
water streams in summer, vibrant autumn foliage in fall and a scenic snow-covered 
landscape in winter. 

  Sinheungsa Temple (Include Entrance): A temple which used to be called Hyangseongsa, 
built by Jajangyulsa who traveled to famous mountains all over the nation. 

  Daepohang Port: This bustling port has become one of the most popular tourist spots for 
those in search of the freshest raw fish restaurants. 

       
 济州岛 (1 小时)    首尔 (111 公里)    江源   

(早：酒店 / 午：鲍鱼海鲜火锅 / 晚：石锅拌饭 + 唰唰锅) 

  内陆航班返回首尔。 

  雪岳山国立公园 (含门票)：雪岳山作为韩国最美的山脉，春季的踯躅、夏天的溪谷、秋天的枫

叶、冬天的雪景，一年四季美景不断，令人为其魅力所折服。 

  神兴寺 (含门票)：在 1644 年，灵瑞、莲玉及惠元三位高僧因做了相同的梦而在现在的位置上

建造了寺院，更名为神兴寺。 

  大浦港：游客可在大浦港附近的餐厅中吃到美味而又新鲜的海鲜。 

  
  



 

Day 4 Gangwon (111km)    Seoul  (Hotel Breakfast / Palsaik Bulgogi Dinner ) 
  Lotte World Theme Park (Include Passport Tickets): It is a theme park filled with thrilling 

rides and different kinds of parades, as well as a folk museum, a lake, accommodations, 
department stores and more. 

  Lotte World Aquarium (Include Entrance): You can learn about the marine life from both 
rivers and oceans  while exploring the various themed areas 

  Lotte World Tower Seoul Sky (Include Entrance): Seoul Sky is located on floors 117-123 of 
Lotte World Tower, the nation's tallest and the world's fifth tallest building. The observatory 
offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night. 

  Dongdaemun Market: It is one of Korea’s most well-known markets. You can find fabric and 
clothing following all the latest global fashion trends. 

  
 江源 (111 公里)    首尔  (早：酒店 / 晚：八色五花烤肉)  

  乐天世界主题乐园 (含全日游戏套票)：坐落于首尔的蚕室地区，同迪斯尼乐园一样堪称世界级

的主题游乐园。 

  乐天世界水族馆 (含门票)：游客可在此欣赏到江河、海边及大海深处栖息的各种水中生物。 

  乐天世界塔 Seoul Sky (含门票)：位于世界第五、韩国国内最高的乐天世界塔的第 117 层到

123 层的 Seoul Sky 是 500 米高空之上的梦幻眺望台，同时也是可以 360 度欣赏到首尔风景及

夜景的首尔最新观光圣地。 

  东大门市场：被称为“综合服装市场”。这里经营布料、服装材料、新婚用品、饰品等与时尚有

关的所有商品，是一处专门性、综合性的服装批发零售市场。 

  
Day 5 Seoul  (Hotel Breakfast / Samgyetang with Abalone Lunch) 
  Gyeongbokgung Palace (Include Entrance + Experience touring by wearing Hanbok): It is 

arguably the most beautiful and remains the largest of all five palaces. 
  Shopping Spree: Ginseng Showroom, Multi Label Cosmetics Shop and Duty Free Shop. 
  Seaweed Museum:  Have fun on “How to make Korean Gimbap with Seaweed”. 
  Myeong-dong: It has family restaurants, fast food, plus Korean, Western and Japanese 

dining options. The department stores carry many premium labels and other fashionable 
goods at reasonable prices. 

  
 首尔  (早：酒店 / 午：鲍鱼人参炖鸡汤) 

  景福宫 (含门票 + 穿韩服逛宫)：保存朝鲜时代代表性的建筑，无论规模还是建筑风格都堪称朝

鲜五宫之首。 

  购物乐：高丽人参展览厅、韩国化妆品展示厅、免税店。 

  海苔博物馆：让您亲身体验 DIY 韩式紫菜包饭。 

  明洞：主干道及向四周延伸的街道两边布满了个性十足的品牌店。除购物外，还有许多景点和

美食。这里的西餐厅、快餐店以及各种韩式、西式、日式餐厅比比皆是。 

  
Day 6 Seoul (32km)    Incheon   

(Hotel Breakfast / Todai’s Buffet Lunch /  Jajangmyeon+Tangsuyuk Dinner) 
  Namsangol Hanok Village: This village has five restored traditional Korean houses, a 

pavilion, traditional garden, performance arts stage and a time capsule plaza, making it a 
perfect spot for both locals and tourists to take a leisure walk. 

  Namsan Park + Love Lock: It is a symbolic mountain located at the center of Seoul and 
very popular nonetheless as a resting site. 

  Shopping Spree: Hoganbo Showroom, Local Provision Shop. 
  Hongdae: It is a neighborhood known for its youthful and romantic ambience, underground 

culture, and freedom of self-expression. 
  Songwol-dong Fairytale Street: A renovation project was brought upon to improve 

development of the village by painting and decorating classic fairy tales all around. 
  Jajangmyeong Museum:  It opened in Incheon during the open port period to promote the 

historical and cultural values of Korean-style jajangmyeon (noodles in black bean sauce) that 
has now become one of the “Top 100 Cultural Symbols of Korea.” 



 

 

 首尔 (32 公里)    仁川  (早：酒店 / 午：Todai 自助餐 / 晚：炸酱面 + 糖醋腊肉) 

  南山谷韩村屋：内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等建

筑。 

  南山公园 +  情人锁：位于市中心，是首尔的象征，在山顶可俯瞰周围的美丽景致。 

  购物乐：护肝宝专卖店、土产店。 

  弘大：充满活力与浪漫，艺术气息与先锋派文化浓重，个性十足的弘大街区。 

  松月洞童话街：为改善社区环境，利用花朵与世界知名的童话故事为主题，打造成童心未泯的

童话村。 

  炸酱面博物馆：是为弘扬开港期在仁川诞生的，现已成为“韩国 100 大民族文化象征”的韩国式

炸酱面的历史与文化价值而建立的博物馆。 

  
Day 7  Incheon    Hong Kong    Kuala Lumpur  (Hotel Breakfast) 
  Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home 

wonderful memories of South Korea!   
  
 仁川    香港    吉隆坡  (早：酒店) 

  送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。 

  
 Valid for SKCJP-CX-20181025/08 

Day 7  Incheon    Hong Kong    Penang  (Hotel Breakfast) 
  Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home 

wonderful memories of South Korea!   
  
 仁川    香港    槟城  (早：酒店) 

  送往机场乘搭飞机飞返槟城。 


